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Zápis z jednání Školské rady ZŠ a MŠ Barrandov, 

Chaplinovo nám. 1/615, Praha 5 – Hlubočepy 

V Praze dne 2. června 2021 

Přítomni za Školskou radu (ŠR):   

zástupci nezletilých: Mgr. Martin Mašát (předseda), Ing. Marta Hrbková 

zástupce zřizovatele (radnice Phy5): Mgr. Zdeněk Doležal 

zástupci učitelského sboru: Mgr. Lada Nováková (místopředsedkyně), Mgr. Světlana Pavková, 

Omluveni ze ŠR: Jan Trojánek 

Hosté: ředitelka školy Mgr. Urban Volfová (dříve Holíková)  

 

Program a průběh jednání: 

1. Situace kolem omezení výuky kvůli pandemii 

- Škola je otevřena a dodržuje všechny předpisy ministerstva (roušky, střídavá výuka, oddělení 

skupin, …) – nové informace přichází z ministerstva v týdenních intervalech a je nutná rychlá 

reakce 

 

2. Příprava změn Školního vzdělávacího programu a dění ve škole 

- Příprava ŠVP na nový rok – přesun k algoritmického myšlení (IT, zohledněno v novém ŠVP), více 

volitelných předmětů (2. stupeň), praktické činnosti 

- Očekává se snížení rozpočtových příjmů o 10 % v následujících letech, omezení podpory 2letých 

tříd ve MŠ (všeobecné úspory zřizovatele) 

- Také klesly vedlejší příjmy z nájemného hřišť díky lockdownu 

- Plánují se 4 první třídy 

 

3. Další  

- Průběžně se doplňují stavy učitelů (zvláště na prvním stupni), využívá se i cizojazyčný učitel 

-  škola podporuje nabídku letních doučovacích kempů dotovaných MŠMT a MČ P5,ve svých 

prostorách a pomáhá s předáváním informací rodičům  

- Na škole začíná působit ZUŠ Folklorika 

- Nutná kompletní rekonstrukce zvláště kuchyně, která se postupně oddaluje – MČ Prahy 5 v této 

věci se školou pravidelně komunikuje 

- Pokračuje úspěšná spolupráce se Spolkem rodičů 

 

4. Následující jednání ŠR 

- Pondělí 30. srpna 2021 v 17:00 – budou předloženy aktualizovaný Školní řád a nový ŠVP 

Ing. Marta Hrbková Mgr. Zdeněk Doležal Mgr. Světlana Pavková 

Ing. Martin Mašát  Jan Trojánek Mgr. Lada Nováková 

 


